
CHARGING VIA USB CABLE

BASIC FEATURES

TROUBLE SHOOTING

INSTRUCTIONS

WIRELSS SPEAKER MANUAL

1. Long press         for power on and off. Short press it for pause and play
2. Short press       to volume up, Long press it to next song.
3. Short press       to volume down, Long press it to previous song.
4. Long touch the top of the speaker to turn on and off the LED night lamp,short 
    touch to change the LED night lamp color.
5. Sleep Mode: the speaker will turn into sleep mode in 10 minutes to save power 
    if no connection, power it on if you want to use it again.

 6. RESET：When the speaker is on and stuck, push      for 10 seconds to reboot the 
    speaker.

●  Support Wireless Connection/TF Card play
●  Colorful LED night lamp

●  Failed to read TF card: formatting TF card or change the format of song to MP3. 
●  Cannot turn on the speaker: check if the speaker does not have power, if no power,
    charge it first.
●  Cannot connect with your devices: check if speaker connected with the third 

device, if yes, disconnect it first, if still can not connect, reboot it and try 
again.

●  Via USB cable, connect the speaker with the USB charger(output voltage 5V/output 
current no less than 1A, this accessory is not included) for charging;

●  USB cable is for charging use only, not for data transferring;

●  Built-in Li-ion Battery: 1200mAh
●  USB charging Voltage: 5V
●  Speaker: 4 ohm 3W
●  Frequency Range: 100Hz-18KHz
●  Distortion ≤ 1% 

●  USB Port: Power Charging
●  TF card slot: Plug TF card into the card slot and the speaker will enter into TF card 

mode automatically.
●  LED indicators: 
    ○  Working indicator: Blue : power on
    ○  Charging indicator: Red: charging status (red indicator  off when fully charged)

●  Never knock the speaker
●  Keep it away from fire, high and low temperature 
●  Never block speakers nets
●  Never open it by yourself
●  Don't charge it for too long time in case of damage to the battery,5 hours
     is the best charging time 

 

SPECIFICATIONS

INTERFACES

CAUTIONS

240622

Touch control

Power on/off

Volume -/Previous song
Volume +/
Next song

TF card
 slot

Working/charging Indicator

主要性能

使用说明 

 无线音箱使用说明书

1. 长按开关键可打开和关闭电源，短按按键，可暂停或播放；

2. 短按加号键可调大音量，长按可调下一首歌曲；

3. 短按减号键可调小音量，长按可调上一首歌曲；

4. 长触摸音箱的顶部，可打开和关闭LED小夜灯，短触摸可切换LED彩灯的颜色； 

5. 睡眠模式：如果设备没有无线连接，音箱将在10分钟内进入睡眠模式以节省电量，

如需再次使用，请再次打开电源。

6. 重启：当音箱工作的过程中被卡住，按下电源开关键10秒钟重新启动音箱，即

可恢复正常。

● 支持无线播放/TF卡播放

● 触控彩色小夜灯

240622

触摸切换彩灯

电源开关键

   音量减/上一曲
音量加/下一曲

    TF
卡插槽

工作/充电指示灯

FM0196

FM0196

.材质：105G铜版纸，双面印刷，白底黑字，最终展开尺寸为：长180MM，宽133MM，

.折叠待定，最终折叠尺寸为待定 说明书抬头在正面

7. 电量低电：当音箱电量处于低电的时候，音箱会不间断地发出“嘟嘟”的报警声，

为了不影响使用体验，请先充电后再继续使用。

7. Low Battery: When the speaker is under low battery, it will have “beep” warning
    sound regularly, charge the speaker first then enjoy the speaker again.

充电说明

 ●  无法读取TF卡：格式化TF卡或将歌曲格式更改为MP3。

 ●  音箱无法开机: 请检查音箱是否没有电,如果没有电，请先充电。

 ●  无法连接无线设备: 检查音箱是否已跟其它设备无线连接，如果被连接，请先

   断开其它设备无线连接，如果仍不能连接，重新启动它，然后再试一次 。

●  使用USB线连接音箱和USB充电器（输出电压5V，输出电流不低于1A，本产品

  不含该配件），将对音箱进行充电；

●  USB线仅用于充电使用，不用于数据传输；

●  内置锂电池: 1200mAh

●  USB充电电压: 5V

●  扬声器: 4 ohm 3W

●  频率范围: 100Hz-18KHz

●  失真度: ≤ 1% 

●  USB端口：电源充。

●  TF卡插槽：将TF卡插入卡插槽，音箱将会播放TF卡里的音乐。                  

●  LED 指示灯:

    ○  工作指示灯: 蓝色，工作的状态

    ○  充电指示灯: 红色，充电的状态（充满电后红色指示灯熄灭）

●  切勿敲击音箱；

●  远离火、高温或者低温；

●  切勿堵住音箱喇叭网孔；

●  不要自行拆开机器；

●  请勿长时间充电，以免损坏电池，5小时是最佳充电时间。 

接口说明

注意事项

产品规格

故障排除



This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) this 
device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including inter-
ference that may cause undesired operation. 
Any changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's 
authority to operate the equipment. 
NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to 
Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a 
residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and 
used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is 
no guarantee that interference will not occur in a particular installation. 
If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, 
which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference 
by one or more of the following measures: 
-- Reorient or relocate the receiving antenna. 
-- Increase the separation between the equipment and receiver. 
-- Connect the equipment into an outlet on a circuit different  from that to which the receiver is connected. 
-- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help. 
The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used in portable exposure 
condition without restriction


